
Farkas Gergely
országgyű lési képviselő

OrszáygytFi

	

rl+vaj==~i,:

!rom árr ~vrZ
á~.a m : V.1 X508 5

Érkezett- 2016 NOV 2 9 .
Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Tervezi-e a Kormány a Kőrösi Csoma Sándor Programra fordítható forráskere t
bővítését?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Miniszterelnökség Nemzetpolitikai Államtitkársága a K őrösi Csoma Sándor Program
keretében célul tűzte ki a diaszpóra magyarságának megszólítását, a diaszpóra közösségi é s
kulturális életének megszervezését, valamint a magyar nyelvismeret fejlesztését és szinte n
tartását a kiküldött ösztöndíjasok segítségével .

A Jobbik mindig is fontosnak tartotta a magyar identitás meg őrzését és megerősítését, hisze n
a magyar önazonosság kulcskérdésnek számít a megmaradás szempontjából, különösen a
diaszpórában. Ezért meggyőződésünk, hogy az erre irányuló és ezzel kapcsolatos programo k
forrásait érdemes volna tovább növelni, a célok minél eredményesebb elérését szólgálva .

Az elmúlt évek tekintetében a Kőrösi Csoma Sándor Program ösztöndíjasainak szám a
legutóbb csak 2014-ben emelkedett, a 2013-as 47 főhöz képest 100 'főre. Üdvözlendő ez az
növekedés, azonban azt gondolom, hogy a további emelés a 2017-2018-as év folyamá n
valamint a program költségvetésének folyamatos növelése nemzetstratégiai érdek, é s
egyszerre időszerű is volna.



Ezáltal még több ösztöndíjas számára nyílna lehetőség a programban való részvételre, amel y
által még hatékonyabban valósulnának meg a megfogalmazott célok .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat, hogy tervezi-e a Kormány a K őrösi Csoma
Sándor Program költségvetésének, és a programban részt vev ő ösztöndíjasok számának

további növelését?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . november 29 .

Tisztelettel :

Farkas Gergely
Jobbik
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